

**Referent:** Jeanette Wie  
**Møterom/-sted:** Kanalveien 88, Bergen  
**Dato:** 11.04.18  
**Tid:** Kl 18:00

**Møtedeltakere:** Svein Tennebekk, Marianne Sagstad, Ørjan Hopland, Tor Erling Hansen, Siw Tvedt, Øystein Utne og Jeanette Wie

Forfall:  
Terje Netland

|   | <b>Ansvar / frist</b> |
|---|-----------------------|
| <b>Saksliste/Saker:</b>   |                       |
| <b><u>Sak 1/18-Referat fra forrige styremøte</u></b><br>Referat godkjent  | Jeanette              |
| <b><u>Sak 2/ 18- Presentasjon av nytt styret/arbeidsfordeling</u></b><br>Presentasjon av Øystein Utne, Terje Natland ikke tilstede<br>Styret har gått gjennom fordeling av arbeidsoppgaver internt  | Svein                 |
| <b><u>Sak 3/18- Vinterprøvene 2018</u></b><br>Filefjell: vel gjennomført prøve<br>Mjølfjell: det har vært problem med å skaffe dommere i år, men dette har løst seg. Alt er i orden, to dagers VK og partilister for prøven er lagt ut.   | Marianne              |
| <b><u>Sak 4/18- Ny kandidat til SU</u></b><br>Terje Tvedt er gått inn som ny kandidat i SU  | Marianne              |
| <b><u>Sak 5/18- VOFF 2018</u></b><br>En gjennomgang av status på årets festival. Det som skal bookes er på plass og planleggingen er i rute. Det vil bli avholdt møte i utstillingsutvalget uke 17<br>Det jobbes i år med å få inn enda flere stander på området.   | Jeanette/<br>Marianne |
| <b><u>Sak6/18- Saueaversjon</u></b><br>Det nærmer seg oppstart av saueaversjonskursene, og dette vil bli lagt ut på nettet så snart det er på plass.<br>-nyutdanning- Ørjan jobber med å få satt dato slik at både jakthund grunnkurs og saueaversjonsutdanning er på plass<br>-oppdateringskurs- det vil bli avholdt oppdateringskurs i saueaversjon for de som trenger oppdatering i år | Ørjan/ Siw            |

**Sak7/18- Leie /bruk av Vareggaterrenget**

Tor har tatt en gjennomgang på utleie av kort og klubbens bruk av Vareggaterrenget. Styret ønsker å fortsette samarbeidet med Varegga grunneierlag og ha mulighet til å selge ut kort til klubbens medlemmer. Opplevs veldig positivt å ha terreng å kunne tilby.

Tor

**Sak 8/18 –Eventuelt**

Alle

**Sak 9/18 – Neste styremøte**

9.mai kl.18.00

Alle